
Under året har viktiga händelser för truppsektionen uteblivit, jubileum/galamiddag och julshowen pga 

bristande resurser. Väldigt tråkigt. Frågan väcks vad intäkterna används till? 

 
Följande motioner vill jag lyfta till årsmötet: 

 
Motion: 
Att styrelsen redovisar var ekonomiska medel kommer in och var ekonomiska medel använts fördelat på 

de olika sektionerna, Mag, Kvag, trupp och gff. 

 
 
Motion: 

Att styrelsen redogör för hur Hammarbygymnasterna ser på  truppsektiones framtid och vilka aktiviteter 

och åtgärder som skall till för att nå dit. 
 

 
Motion: 

Att styrelsen redogör gör hur HGs 70år jubileum uppmärksammas 
 

 
Med vänlig hälsning, 
Tanja Klason ledare ft30 

 


